
Protokół Nr XIX/08
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 31 stycznia 2008 roku

Otwarcie obrad – godz. 1505

Zamknięcie obrad – godz. 1735

Ad. 1
Obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył  Przewodniczący RM witając radnych, sołtysów i 
przybyłych gości.

Ad. 2
Na podstawie listy  obecności   Przewodniczący RM stwierdził,  że obrady są prawomocne – w sesji 
uczestniczyło 14 radnych (lista obecności radnych oraz lista obecności sołtysów i gości zaproszonych 
stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał  radną Stefanię Radomińską.

Ad. 4
O godz.1508 liczba radnych zwiększyła się do15 - w sesji uczestniczyła radna Barbara Siemczonek.

Przewodniczący RM - zaproponował aby protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 29 grudnia 2007 roku 
przyjąć bez odczytywania, gdyż radni mogli zapoznać się wcześniej w Biurze Rady Miejskiej.
 
Nie wniesiono uwag do protokołu Nr XVIII/07 z dnia 29 grudnia 2007 roku sesji RM i przystąpiono do 
głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 15  radnych:   za –   15     przeciw –  0    wstrzymał się – 0.

Ad. 5
Przewodniczący RM – zapytał czy są uwagi i propozycje do dostarczonego radnym porządku obrad 
(proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

S. Hajłasz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - wniósł o zdjęcie z proponowanego porządku obrad 
pkt. 7 w sprawie sprawozdania MGKRPA z działalności i wydatkowania środków finansowych z wpłat za 
zezwolenia na sprzedaż alkoholu za rok 2007. Wyjaśnił, że zgodnie z ramowym planem pracy, Komisja 
Rewizyjna w miesiącu lutym przeanalizuje celowość wydatkowania środków i  na sesji  lutowej złoży 
sprawozdanie z wydatkowania środków. 

Przystąpiono do  głosowania  wniosku zgłoszonego przez  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej   S. 
Hajłasza: 
Głosowało 15   radnych:  za –  12      przeciw –  2      wstrzymało się – 1.



Przystąpiono do głosowania  nad przyjęciem proponowanego porządku obrad po zmianach:  
Głosowało 15   radnych:  za –  15      przeciw –  0       wstrzymało się – 0.

Z obrad sesji wyszła r. Cz. Jarzyńska.

Ad.6

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres od 29 grudnia 2007 
roku do 29 stycznia 2008 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).Burmistrz poinformował, 
że w związku z realizacją na terenie gminy Poakcesyjnego Programu Wsparcia Obszarów Wiejskich 
odbędzie się spotkanie z Panią Dorotą Marut w dniu 7 lutego 2008 roku w budynku Centrum Inicjatyw 
Wiejskich w Ścinawce Górenej.

Na obrady sesji wróciła r. Cz. Jarzyńska.
Obrady sesji opuściła r. Stefania Radomińska.

Ad.8
Druk NR 1   - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2008 rok

Skarbnik Gminy – naniosła autopoprawkę i uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały.
S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
A.  Kukurba  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  14 radnych:   za –   14    przeciw –  0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 -  w sprawie uwzględnienia skargi

Burmistrz  – poprosił Sekretarza Gminy Panią Joannę Rakowską o merytoryczne i prawne uzasadnienie 
przedmiotowego projektu uchwały.

Sekretarz Gminy – uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały Druk Nr 2 i 3.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego  projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
A.  Kukurba  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
M  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14  radnych:    za –  14       przeciw –  0      wstrzymało się – 0 .

DRUK  NR  3  –  zmieniający  uchwałę  Nr  XVI/75/07  Rady  Miejskiej  w  Radkowie  z  dnia  30 
października 2007 roku w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu 
przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie  

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
A.  Kukurba –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie   zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  14  radnych:    za – 14        przeciw –  0       wstrzymało się – 0.
Na obrady sesji wróciła r. S. Radomińska.

DRUK  NR  4  –  w  sprawie  Regulaminu  określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego,  funkcyjnego i  za  warunki  pracy oraz 
niektórych  składników  wynagradzania,  a  także  wysokość  oraz  szczegółowe  zasady 
przyznawania i wpłacania dodatku mieszkaniowego 

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały.

Burmistrz – wyjaśnił, że projekt uchwały jest zasadny, został zaopiniowany przez związki zawodowe. 
Burmistrz prosi o przyjęcie uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczynski – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.



M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało   15  radnych:    za –  12     przeciw –   2    wstrzymało się –  1.

J. Gorczycki – zwrócił Przewodniczącemu RM uwagę na przebieg głosowania. 

DRUK NR 5 – zmieniający uchwałę Nr XVIII/87/07 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 29 grudnia 
2007 roku w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały.

Burmistrz – wyjaśnił,  że projekt uchwały był szeroko omawiany na Komisjach, jeżeli  Rada przyjmie 
projekt uchwały zakończą się zmiany w procesie gospodarowania nieruchomościami w szczególności 
lokalami mieszkaniowymi w Gminie Radków.

B.  Siemczonek –  Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia,  Spraw Społecznych  i  Porządku  Publicznego  – 
odczytała wniosek komisji skierowany do Burmistrza - Rada Miejska zobowiązuje Burmistrza do analizy 
wpływających  wniosków  o  wykup  mieszkań  raz  w  roku.  W  razie  stwierdzenia  przypadków 
zainteresowania ze strony mieszkańców wykupem mieszkań znajdujących się w budynkach leżących w 
granicy strefy konserwatorskiej  A – ścisłej  ochrony konserwatorskiej,  w stosunku do których Gmina 
poniosła nakłady remontowe, zobowiązuje się Burmistrza do przedłożenia informacji Radzie Miejskiej 
celem  ewentualnego  wprowadzenia  zmian  do  uchwały  w  sprawie  zasad  gospodarowania 
nieruchomościami,  umożliwiający  wykup  mieszkań  tym  osobom  jednak 
bez zastosowania bonifikaty.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.

A. Kukurba – uważa, że Burmistrz powinien ustosunkować się do przedstawionego wniosku.  

Burmistrz  – uważa wniosek za słuszny, przyjął wniosek do wiadomości i realizacji, udzieli odpowiedzi 
na piśmie.

A.  Kukurba –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie   zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem wniosku złożonego przez Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 
Spraw Społecznych i Porządku Publicznego r. B. Siemczonek.
Głosowało  15 radnych: za – 12,  przeciw – 1,  wstrzymało się – 2.



A. Kukurba – uważa, że Rada nie powinna głosować.

Z. Sokołowska – Kulas - Radca Prawny – wyjaśniła, że Burmistrz przyjął wniosek do realizacji i odpowie 
na piśmie, a projekt uchwały musi być przegłosowany. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  15  radnych:    za – 13        przeciw –  0       wstrzymało się – 2.

DRUK NR 6 – zmieniający uchwałę Nr IV/17/02 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 21 grudnia 2002 
roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Radków

Przewodniczący RM – poprosił Burmistrza o uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały.

Burmistrz  – prosi  o przyjęcie projektu  uchwały  zgodnie z uzasadnieniem a wszelkie pytania prosił 
kierować do Sekretarza Gminy.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B. Kuczynski – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie  zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało   15  radnych:    za –  15     przeciw –   0    wstrzymało się –  0.

DRUK NR 7 – w sprawie stwierdzenia nabycia przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków prawa do 
dodatkowego wynagrodzenia rocznego za 2007 rok 

Przewodniczący RM – poprosił Sekretarza Gminy o uzasadnienie przedmiotowego projektu uchwały.

Sekretarz  - uzasadniła przedmiotowy projekt uchwały.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie przedmiotowego projektu 
uchwały:

S. Hajłasz –Komisja Rewizyjna wyjaśnił pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Siemczonek  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
B.  Kuczyński  –  Komisja  Spraw Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.
A.  Kukurba –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie   zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały.



M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało  15  radnych:    za – 15        przeciw –  0       wstrzymało się – 0.

O godz. 1557 Przewodniczący ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz.1622.

Ad.9

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie planów pracy Komisji RM na 2008 rok.

S.  Hajłasz  –  przedstawił  plan  pracy  Komisji  Rewizyjnej  na  2008  rok  (  plan  stanowi  załącznik  do 
protokołu).
B. Siemczonek – przedstawiła plan pracy Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 
na 2008 rok ( plan stanowi załącznik do protokołu).
B. Kuczyński – przedstawił plan pracy Komisji Spraw Gospodarczych i Rolnictwa na 2008 rok ( plan 
stanowi załącznik do protokołu).

Z obrad sesji wyszli radna A. Rakowska i radny J. Pabian.

A. Kukurba – przedstawił plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki na 2008 rok ( plan 
stanowi załącznik do protokołu).
M. Gancarski – przedstawił plan pracy Komisji Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego na 2008 rok 
( plan stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 10   Wnioski i zapytania radnych oraz mieszkańców miasta i gminy.

J. Gorczycki – zwrócił się z pytaniem do Burmistrza:
- odnośnie mostu koło Pana Sokolińkiego, który zgodnie z zawartą umową miał być naprawiony 

przez Lasy Państwowe korzystające z tego mostu. Na jakim etapie są prowadzone prace w tym 
zakresie

- odnośnie drogi na Rudawę, która była niedawno naprawiona a korzystające z tej drogi Lasy 
Państwowe dewastują ją. 

Radny uważa, że Burmistrz powinien  zająć stanowisko w tej sprawie, gdyż Lasy Państwowe dewastują 
drogi gminne.

Burmistrz – rozpozna sprawę i odpowie na piśmie.

Ad. 10   Interpelacje radnych.
Nie było.

Z obrad sesji wyszedł radny A. Kukurba.

Ad. 11 Sprawy różne.
Przewodniczący RM – poinformował, że do Rady Miejskiej w Radkowie wpłynęły następujące pisma:



1. Pismo Radnego Rady Powiatu Kłodzkiego Marka Jagódki informujące o uczestnictwie powiatu 
kłodzkiego w realizacji zadań publicznych na terenie Miasta i Gminy Radków. Rada Miejska 
zapoznała się z pismem na Komisjach, Przewodniczący RM odczytał propozycję odpowiedzi w 
przedmiotowej sprawie (propozycja odpowiedzi stanowi załącznik do protokołu).

Na obrady sesji wrócił radny A. Kukurba.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  wniosku  Przewodniczącego  RM  w  sprawie  przyjęcia 
propozycji odpowiedzi na pismo Radnego Powiatowego.
Głosowało 13 radnych: za – 13,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0 – wniosek został przyjęty.

2. Wniosek Prezesa ZWP GEO - BUD Sp. z o.o. o niezwłoczne sprostowanie omyłki polegającej 
na  nieuwzględnieniu  zarzutów  spółki  w  przedmiocie  ustaleń  miejscowego  planu 
zagospodarowania  wyłożonego  w  dniach  od  05.12.02.  do  10.01.03r.  w  części  dotyczącej 
Ścinawki  Górnej  i  uwzględnienie  ich  poprzez  wniesienie  do  planu  zagospodarowania  j/w. 
Przewodniczący  RM odczytał  propozycje  odpowiedzi  w  przedmiotowej  sprawie  (propozycja 
odpowiedzi stanowi załącznik do protokołu).

Na obrady sesji wróciła radna A. Rakowska.

J. Gorczycki –  zapoznał się z pismami na Komisji  które są niezrozumiałe, poprosił Burmistrza o prosty 
sposób wytłumaczenia sprawy.

Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  Firma  GEO-BUD  jest  właścicielem  obszaru  w  Tłumaczowie  pod  którym 
znajduje się złoże melafiru, firma uzyskała koncesje i ma prawo wydobycia jak również jest wieczystym 
użytkownikiem części torów kolejowych. Firma posiada wszystkie potrzebne dokumenty do eksploatacji 
melafiru w Tłumaczowie i  chce rozpocząć prace, jednak zgodnie z umową GEO – BUD większość 
swojego  urobku  musiałby  przewozić  transportem kolejowym co  jest  związane  z  przystąpieniem do 
odbudowy  linii  kolejowej.  Firma  nie  chce  przystąpić  do  tak  sformułowanej  umowy  i  zamierza 
samodzielnie eksploatować złoże poprzez uznanie przesypowni w Ścinawce Górnej dociekając swoich 
praw w zakresie prawa do eksploatacji i uruchomienia transportu kolejowego i drogowego na odcinku 
Ścinawka Średnia-Tłumaczów Pole Wschód. Brak planu zagospodarowania przestrzennego oraz brak 
regulacji rzeki były  wielokrotnie omawiane, na ostatnim spotkaniu z Dyrektorem Naczelnym DOKP we 
Wrocławiu  nie  została  podjęta  ostateczna  decyzja  w  jakiej  konstrukcji  i  kto  będzie  odbudowywał 
torowisko  oraz  jak  funkcjonował  na  drogach  gdyż  na  drogach  gminnych  i  wojewódzkich  nie  ma 
możliwości transportu surowca, są to kolejne protesty firmy do planu. Prezes firmy uważa, że miejsce 
przesypowni  w Ścinawce Górnej  powinno być zaakceptowane co byłoby alternatywą dla transportu 
wyznaczonego po torowisku. Burmistrz po przedstawionym wyjaśnieniu broni stanowiska wynikającego 
z planu oraz stanowiska reprezentowanego przez PKP i Dolnośląskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich.

J. Gorczycki – wrócił do sprawy Kamieniołomu w Tłumaczowie. Radny uważa, że na przesypownie w 
Tłumaczowie można było stworzyć takie same warunki jak w Ścinawce Górnej, albo podjąć decyzje o 
nie wydobywaniu kamienia. Przesypownia w Tłumaczowie usytuowana w takim miejscu szkodzi ludziom 
i otoczeniu. 

Burmistrz – zaproponował zapoznać się z zapisami planu miejscowego, który określa Tłumaczów jako 
teren PBS i narzuca określone warunki z których wynika, że nie było żadnej możliwości dokonać tego w 
Tłumaczowie ze względu na ulokowanie złóż. Burmistrz wyjaśnił, że są uwarunkowania ponad nami, 
które służą celowi publicznemu.



A. Kukurba – zapytał Burmistrza jak wygląda sprawa przewóz melafiru drogą kolejową do Czech. 

Burmistrz – wyjaśnił,  że zostały podpisane dwa listy  intencyjne, jest  dobra wola strony Czeskiej do 
odbudowy  linii  kolejowej  Ścinawka  Średnia  –  Ottovice  -  Nachod.  Strona  czeska  zakłada  wariant 
optymistyczny  na  współpracę  z  drogami  czeskimi,  który  zakłada  utworzenie  linii  pasażerskiej  z 
elementami turystyki,  jednak na dzień dzisiejszy Czechy nie zakładają przewozu melafiru na stronę 
czeską.  Burmistrz  poinformował,  że Dyrekcja Dolnośląska DOKP stoi  na stanowisku odbudowy linii 
pasażerskiej  na  odcinku  Ścinawka  Średnia  –  Otovice  jako  linii  alternatywnej  dla  zagrożonej  linii 
Ścinawka Średnia – Głuszyca. Linia ma być tak projektowana, aby jej nośność gwarantowała przewóz 
ciężkich ładunków.

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  wniosku  Przewodniczącego  RM  w  sprawie  przyjęcia 
propozycji odpowiedzi na wniosek Prezesa GEO-BUD.
Głosowało 14 radnych: za – 14,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0 – wniosek został przyjęty.

3. Pismo Burmistrza Miasta  i  Gminy Radków w sprawie wytypowania  jednego przedstawiciela 
Rady  Miejskiej  do  pracy  w  komisji  konkursowej,  celem  przeprowadzenia  konkursu  na 
stanowisko Dyrektora Gimnazjum im. Mikołaja Kopernika w Radkowie.

Przewodniczący RM – poprosił  o zgłaszanie kandydata do pracy w komisji  konkursowej dla wyboru 
Dyrektora Gimnazjum.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna – zgłasza kandydaturę r. Cz. Jarzyńkiej.
B. Siemczonek – Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – zgłasza kandydaturę 
r. Cz. Jarzyńskiej.
B. Kuczyński – Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa – zgłasza kandydaturę r. Cz. Jarzyńskiej i r. 
J. Pabiana.
A. Kukurba – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki - zgłasza kandydaturę r. J. Pabiana.
M. Gancarski  – Komisja Budżetu, Planowania i  Mienia Komunalnego – zgłasza kandydaturę r.  Cz. 
Jarzyńskiej.

A. Kukurba – uważa, że r. Cz. Jarzyńska bierze na siebie zbyt dużo obowiązków.

Na obrady sesji wrócił radny J.Pabian.

Cz. Jarzyńska – podziękowała radnemu za troskę, ale uważa, że sobie poradzi.

Przewodniczący zapytał radnych czy wyraża zgodę na prace w komisji.

Radny J. Pabian i radna Cz. Jarzyńska wyrazili zgodę na pracę w komisji konkursowej.

Burmistrz – wyraża poparcie do pracy w komisji obie kandydatury, jednak do pracy w komisji może być 
wytypowana jedna osoba.

 W związku z czym przystąpiono do głosowania nad kandydaturą r. Cz. Jarzyńskiej.

Głosowało 15 radnych:   za -  13     przeciw –  1     wstrzymało się -   1 – wniosek został przyjęty.

4. Pismo Starostwa Powiatowego w sprawie bezdomnych zwierząt na terenie naszego powiatu z 
załączoną  informacją  Fundacji  Ochrony  Zwierząt  i  Ochrony  Polskiego  Dziedzictwa 



Przyrodniczego  „Mrunio”  dotyczącą  likwidacji  bezdomności  zwierząt  w  gminach  powiatu 
kłodzkiego. Rada Miejska zapoznała się z wyjaśnieniem Burmistrza Miasta i Gminy Radków na 
komisjach, Przewodniczący RM odczytał odpowiedz w przedmiotowej sprawie.

B.  Siemczonek –  Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia,  Spraw Społecznych  i  Porządku  Publicznego  – 
odczytała pismo wyrażające opinię na temat wsparcia współfinansowania schroniska dla bezdomnych 
zwierząt (pismo stanowi załącznik do protokołu). 

A. Kukurba – odniósł  się  do odczytanego pisma prze r.  B.  Siemczonek.  Radny częściowo popiera 
radną, ale uważa, że jedno z drugim nie ma nic wspólnego. Radny  zna społeczeństwo Radkowa i wie, 
że na terenie gminy nie ma ludzi bezdomnych a bezdomnymi zwierzętami zajmują się ludzie o dobrym 
sercu.

J.  Gorczycki  –  popiera  radną B.  Siemczonek w sprawie  bezdomności  ludzi,  uważa,  że nie  można 
stawiać bezdomności ludzi i  zwierząt na równi, jednak jest  potrzeba zajęcia się bezdomnymi psami 
które stwarzają zagrożenie dla ludzi.  

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  wniosku  Przewodniczącego  RM  w  sprawie  przyjęcia 
propozycji odpowiedzi na pismo Starostwa Powiatowego.
Głosowało 15 radnych: za – 12,  przeciw – 0, wstrzymało się – 3 – wniosek został przyjęty.

Burmistrz – odniósł się do wniosków zgłaszanych na sesji RM w dniu 29 grudnia 2007 roku: 
 wniosek  r.  A.  Kukurby  dotyczący  dojazdu  do  pracy  na  stronę  czeską  –  Burmistrz  był  na 

spotkaniu  ze  Starostą  Bożanowa  który  przyjął  wniosek  i  przystąpi  do  jego  realizacji  po 
zapewnieniu, że otrzyma środki na poszerzenie drogi

 wniosek r.  J.  Pabiana dotyczący  zakupu nowej  mównicy  –  podjęte  zostały  w tym zakresie 
działania, wniosek jest w realizacji

 wniosek  r.  J.  Gorczyckiego  dotyczący  sprzedaży  nieruchomości  rolnych  w  Tłumaczowie  – 
Burmistrz wyjaśnił, że przy sprzedażach należy posługiwać się planami studium wykonalności 
w miejsce  planów zagospodarowania przestrzennego.

A.  Kukurba  –  zapytał  Burmistrza  o  spotkanie  na  którym  miała  być  poruszana  sprawa  drogi  do 
Tłumaczowa.

Burmistrz  –  poinformował,  że  takie  spotkanie  odbyło  się,  ale  z  braku  czasu  sprawa  drogi  do 
Tłumaczowa nie była poruszana. Zostanie wyznaczony inny termin, w najbliższym czasie sprawa drogi 
zostanie omówiona i Burmistrz złoży wyjaśnienie.

J. Gorczycki – zapytał o drogę Nr 385, która grozi zawaleniem, prosi Burmistrza o zajęcie stanowiska.

Burmistrz – wyjaśnił,  że wniosek na remont tej  drogi  składany był  kilkakrotnie do DZDW, który  nie 
przyjmuje drogi do remontu, naprawa będzie kontynuowana w zakresie drobnych remontów. Burmistrz 
ma potwierdzenie na remont drogi do Karłowa i przebudowę drogi do Wambierzyc co zostało wpisane 
do Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla Samorządu Województwa Dolnośląskiego.

Z. Szkretka – odniósł się do pisma Starosty w sprawie utworzenia schroniska dla zwierząt, zobowiązał 
się poruszyć ten problem na sesji powiatowej. Radny zapewnił o swoim osobistym zaangażowaniu w 
sprawie dróg gminnych. Poinformował o pracy i prowadzonej polityce Powiatu Kłodzkiego.  



Burmistrz  – udzielił  sprostowania  do wypowiedzi  radnego odnośnie  przecięcia  wstęgi  na moście  w 
Ścinawce  Dolnej.  Burmistrz  ma swoje  zasady,  odmówił,  gdyż  uważa,  że  otwarcia  mostu  powinien 
dokonać wykonawca, projektant i inwestor.

J.  Gorczycki  –  odniósł  się  do  wypowiedzi  Radnego  Powiatowego  w  sprawie  budynków po  Straży 
Granicznej w Tłumaczowie. Radny uważa, że powiat nie powinien zajmować się tą sprawą, poprosił 
powiat o zajęcie się drogami powiatowymi oraz własnymi sprawami.

Ad. 12  Zamknięcie sesji.

Po wyczerpaniu porządku obrad   Przewodniczący RM zamknął XIX sesję Rady Miejskiej w Radkowie.

Protokołowała: Lucyna Połowczuk
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